
Lise Møller 
Jeg arbejder med lægelig videreuddannelse og har derfor daglig kontakt med 
mange både overlæger og Yngre læger. Det giver mig en god fornemmelse af hvilke 
problemer, der fylder i hverdagen.  

Bekymringer for ændringer i arbejdsvilkår og en mulig sammenlægning af Region 
Hovedstaden med Region Sjælland er emner, der jævnligt dukker op. Jeg vil gerne 
arbejde for de bedst mulige betingelser for alle overlæger uanset hvilken afdeling 
og hvilket speciale, de arbejder med. 

Jeg har tidligere siddet i Overlægeforeningens bestyrelse og er især interesseret i 
overenskomstspørgsmål, mulighed for efteruddannelse samt arbejdsmiljø. 

 


